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P R O T O K Ó Ł  nr XV/16 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 26 stycznia 2016 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 

                  O godz. 9.05 Przewodniczący Rady-Waldemar Błauciak otworzył obrady 
wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram piętnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.  
Informując, w oparciu o listę obecności, iż spośród ustawowego, piętnastoosobowego składu 
Rady w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych stwierdził, że obrady są prawomocne. Dodał, że 
nieobecni radni to: Andrzej Fink i Krzysztof Kutrowski. Lista obecności radnych stanowi zał. 
nr 1.  
Następnie powitał wszystkich zebranych. Lista osób zaproszonych i uczestniczących w sesji 
stanowi zał. nr 2. 
 
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany wraz 
z materiałami na sesję (zał. nr 3), nawiązał Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk. 
Wymieniając punkt 7. OCENA KOŃCOWYCH WYNIKÓW EGZAMINACYJNYCH W SZKOŁACH 

PODSTAWOWYCH I GIMNAZJACH, wniósł o jego rozszerzenie o dane dotyczące średnich 
wynagrodzeń nauczycieli oraz o informacje związane z Kalendarzem imprez kulturalnych na 
2016 rok. 
W/w zmianę przyjęto jednogłośnie, 13 głosami „za”.  
Uzupełniony porządek obrad przyjęto również 13 głosami „za”.  
(ok. godz. 9.09 na sesję przybył radny Krzysztof Kutrowski) 
 
Realizację poszczególnych punktów porządku obrad poprzedziła uroczystość związana z 
wręczeniem, przez Burmistrza S.Mikołajczyka, legitymacji wybranym na kolejną kadencję, 
sołtysom sołectw: w Starym Węglińcu-Barbarze Fink oraz w Czerwonej Wodzie-Elżbiecie 
Grabowskiej.  
 
Następnie głos zabrał Prezes Towarzystwa Miłośników Lwowa i Kresów Południowo-
Wschodnich Alfred Janicki. W/w przedstawił informacje dot.: mieszczącej się w holu obiektu 
Urzędu Gminy i Miasta wystawy fotografii „Zmierzch PRL-u” i postępu prac w Izbie 
Podolskiej.  
(ok. godz. 9.19 na sesję przybył radny Andrzej Fink)  
 
Przystępując do realizacji porządku obrad podjęto temat PRZYJĘCIE PROTOKÓŁU SESJI Z DNIA 30 

GRUDNIA 2015 R. 
Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół przyjęto 15 głosami „za”.   
 
Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Wyjaśnił również, że 
jeżeli będzie możliwe, ustana odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W 
przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu przekazana zostanie pisemna 
odpowiedź. 
 
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania obejmującego miesiąc grudzień 2015r., 
stanowi zał. nr 4. 
Po dodatkowych informacjach Burmistrza, we wskazanej przez radnego Grzegorza 
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Tyrakowskiego sprawie dot. umorzenia należności Klubu Sportowego Victoria Ruszów, 
niniejsze sprawozdanie przyjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”.  
 
Realizując temat SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI W IV KWARTALE 2015 R., Przewodniczący 
Komisji: Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki, Oświaty i Kultury Maria 
Fedyczkowska,  Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego Grzegorz Tyrakowski, 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Wawrzynek oraz Zdrowia i Spraw 
Socjalnych Bożena Wajda, odczytali przygotowane sprawozdania. Pisemne ich wersje 
stanowią kolejno zał. nr 5, 6, 7, 8 i 9.  
Do złożonych sprawozdań nie zgłoszono żadnych uwag ani pytań.    
 
Następnym tematem była OCENA KOŃCOWYCH WYNIKÓW EGZAMINACYJNYCH W SZKOŁACH 

PODSTAWOWYCH I GIMNAZJACH. Pisemna informacja stanowi zał. nr 10.  
Niniejszy temat realizowany był z udziałem Dyrektorów miejscowych szkół i przedszkola 
oraz Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury.  
W trakcie multimedialnej prezentacji obrazującej różnorodne zestawienia i konfiguracje  
przedstawiono: wyniki ogółem w gimnazjach i w szkołach podstawowych, wyniki w 
gimnazjach i w szkołach podstawowych w poszczególnych  miejscowościach, wyniki 
poszczególnych klas w obrębie danej szkoły oraz w obrębie poszczególnych przedmiotów.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury podkreślając, że wyniki sprawdzianów i 
egzaminów były dogłębnie analizowane na posiedzeniu tej komisji stwierdziła, iż są one w 
miarę satysfakcjonujące. Zwróciła przy tym uwagę na duży wkład pracy pedagogicznej, za 
który podziękowała, prosząc jednocześnie o dalsze, jeszcze lepsze osiągnięcia.   
W trakcie dyskusji Dyrektor Zespołu Szkół w Ruszowie Irena Droś wyjaśniła powody różnic 
wyników w dwóch klasach gimnazjum. W kwestii tej głos zabrała również Dyrektor Zespołu 
Szkół w Węglińcu Barbara Karolak, sygnalizując także gotowość do przedstawienia własnej 
prezentacji obejmującej stan wiedzy ucznia po rozpoczęciu nauki, przewidywaną prognozę w 
oparciu o te wyniki oraz wyniki osiągnięte na koniec okresu edukacyjnego.    
Burmistrz zauważył, że ogólna ocena nie może być oparta na jednorocznych wynikach, a 
próba dokonania takiej oceny może być podjęta w oparciu o zestawienia wyników 
obejmujące szereg lat oraz o dane dyrektorów placówek szkolnych. 
Przewodnicząca M.Fedyczkowska zwracając uwagę na zanoszące się w oświacie zmiany 
poinformowała, że wszystkim tym tematom chciałaby poświęcić marcowe posiedzenie 
Komisji OiK. 
Następnie, zgodnie z przyjętymi poprawkami do porządku obrad, przedstawiono kolejną 
multimedialną prezentację dot. średnich wynagrodzeń nauczycieli. Poszczególne slajdy 
obejmowały zestawiania kwotowe czterech grup stopnia awansu zawodowego na przestrzeni 
lat 2011-2015, liczbę etatów w poszczególnych placówkach gminy i w obrębie 
poszczególnych stopni zawodowych, kwoty wynagrodzeń w roku 2015, w tym wypłacone 
przez gminę i zagwarantowane Kartą Nauczyciela, kwoty wypłacone powyżej kwot 
gwarantowanych przez Kartę Nauczyciela w poszczególnych grupach, liczbę etatów na 
przestrzeni lat w obrębie poszczególnych stopni awansu zawodowego, wielkości 
wynagrodzeń w poszczególnych latach w obrębie poszczególnych stopni awansu 
zawodowego, lata, placówki oraz grupy, w których nie osiągnięto średnich wynagrodzeń 
wynikających z Karty Nauczyciela, środki na dokształcanie nauczycieli, wykorzystanie w/w 
środków na przestrzeni 2013-2015 roku łącznie oraz w poszczególnych placówkach 
oświatowych.  
Kolejne slajdy, nie wynikające bezpośrednio z edukacji w tut. gminie, ale mające powiązanie 
z oświatą, dotyczyły dzieci w pieczy zastępczej tj. przebywające w rodzinnych domach 
dziecka oraz w domach dziecka. Wskazywały na wzrostową tendencję udziału gminy w 
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kosztach związanych z pobytem dzieci z terenu tut. gminy w domach dziecka.  
Uczestniczący w sesji radny Rady Powiatu Zgorzeleckiego Mariusz Wieczorek zwrócił 
uwagę, że koszty podraża fakt, iż większość dzieci przebywa w domach położonych poza 
granicami powiatu. Dlatego też powiat dąży do umiejscowienia takich placówek na swoim 
terenie.  
Burmistrz zwracając się do Dyrektorów poinformował, że w przypadku zainteresowania, jest 
gotowy do udziału i prezentacji przedstawionych przez siebie informacji na posiedzeniach rad 
pedagogicznych. Burmistrz oraz inspektor ds. Oświaty Beata Bogacz odpowiedzieli także na 
pytania radnych.  
Przeprowadzono również dyskusję, w której m.in. zasygnalizowano obserwowaną tendencję 
przejmowania przez dziadków obowiązków wychowywania wnuków ze względu na 
nieradzenie sobie z tym zadaniem rodziców tych dzieci. Podniesiono także sprawy związane z 
propagowaniem idei rodzin zastępczych oraz z podejmowanymi działaniami zmierzającymi 
do umiejscowienia placówki rodzinnego domu dziecka na terenie tut. gminy.  
Ostatnia przedstawiona sprawa dotyczyła Kalendarza imprez kulturalno-sportowych w 2016 
roku. Burmistrz S.Mikołajczyk przypomniał skąd wzięła się inicjatywa przygotowania 
takiego opracowania, powody przyświecające wydaniu kalendarza i przeprowadzone 
działania, które umożliwiły  zebranie informacji o organizowanych imprezach. Wyjaśnił 
również, że trwają prace przygotowawcze strony graficznej oraz ostatecznego układu tego 
dokumentu. 
Następnie odniósł się do spraw wniesionych w trakcie dyskusji, m.in. dot. imprezy 
wymienionej w kalendarzu, która będzie miała miejsce poza terenem tut. gminy.  
W trakcie dyskusji zauważono, że szkoły również organizują uroczystości, w których 
uczestniczą rodzice, dziadkowie i inne zainteresowane osoby, że imprezy powinny być 
podzielone na trzy grupy tj.: 1) kluczowe, 2) godne polecenia i pamięci, 3) wszystkie inne 
imprezy, że należy zwrócić uwagę na udział i wsparcie imprez przez stowarzyszenia, które 
taki obowiązek mają zapisany w swoich statutach.  
Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury Izabela Uśpieńska-Domagała zwróciła uwagę 
na problem polegający na stawianych przez organizatorów wymaganiach, by ośrodek 
finansował każdą imprezę. 
Ponieważ temat został wyczerpany, Przewodniczący Rady ogłosił piętnastominutową 
przerwę.  
 
Po przerwie przystąpiono do realizacji BLOKU UCHWAŁ; 
1. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 168/XIII/15 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 15.12.2015 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Natomiast Burmistrz S.Mikołajczyk omówił i uzasadnił wprowadzane zmiany, które 
dotyczyły; termomodernizacji budynków użyteczności publicznej, modernizacji stacji 
uzdatniania wody wraz z przyłączeniem do sieci wodociągowej w Czerwonej Wodzie i 
Zielonce oraz aktualizacji studium zagospodarowania przestrzennego i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego.  
Dyskusji nie podjęto. 
Jednogłośnie, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 191/XV/16  w sprawie zmiany 
załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 168/XIII/15 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 
15.12.2015r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 
Węgliniec. Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 11.  
(w trakcie głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) 
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2. w sprawie zmian w budżecie 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały z uwzględnieniem korekty polegającej na wpisaniu w 
§ 2, pkt.6 uzasadnienia, w miejsce rozdziału oznaczonego „92601”, poprawnego oznaczenia 
tj. „92605” . 
W/w korektę Rada przyjęła jednogłośnie, 14 głosami „za”. 
(w trakcie głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) 
Następnie Burmistrz omówił  zmiany zawarte w omawianym projekcie. Wskazał również na 
konieczną, kolejną korektę dotyczącą wprowadzenia w dziale 921 rozdział 92116 kwoty 6 
tys. zł na prace zmierzające do rozwiązania sprawy dot. nieszczelnego wkładu kominowego, z 
którego korzysta biblioteka w Węglińcu. Jako źródło pokrycia wskazał dział 750 rozdział 
75023.  
W/w zmianę (wraz z konsekwencjami zmian we wszystkich niezbędnych miejscach projektu, 
w tym również w załączniku) przyjęto 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”.  
14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”,  Rada podjęła uchwałę nr 192/XV/16  w sprawie 
zmian w budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. 
3. w sprawie zmiany uchwały nr 172/XIII/15 z dnia 15 grudnia 2015 r w sprawie 

ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały z uwzględnieniem korekty polegającej na wpisaniu w 
miejsce, użytego w treści  § 1, określenia „produktów obcego pochodzenia”, nowego 
sformułowania „innych produktów nie wytwarzanych we własnym gospodarstwie rolnym”. 
Rada przyjęła niniejszą korektę 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym” 
Burmistrz S.Mikołajczyk wyjaśnił skąd wyniknęła potrzeba dokonania tej korekty.  
(ok. godz. 11.50 sesję opuścili radny Mariusz Mól i radny Tomasz Szymański) 
Dalsze korekty dotyczyły; 
- usunięcia z treści § 1 oznaczenia „ust. 1”  oraz wprowadzenia w treści § 1 w miejsce zapisu:  
„wprowadza się następującą zmianę:” zapisu: „który otrzymuje brzmienie:” 
w/w zmianę Rada przyjęła 12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”,  
- usunięcia z § 1 całego ustępu 2; 
w/w zmianę Rada przyjęła 12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”.  
Z uwzględnieniem dokonanych korekt, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
193/XV/16  w sprawie zmiany uchwały nr 172/XIII/15 z dnia 15 grudnia 2015 r w sprawie 
ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec. Uchwała ta stanowi zał. 
nr 13.  
4. w sprawie zmiany uchwały nr 187/XIV/15 z dnia 30 grudnia 2015 r w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Omawiając ten dokument Burmistrz podkreślił, i ż przywraca się stan z roku 2015 r w 
zakresie transferu środków do ZUK na utrzymanie obiektów sportowych. Przypomniał także 
zapisy podstawowej uchwały regulującej kwestie stawek dotacji przedmiotowych, uzasadnił 
wzrost stawki dot. obiektów sportowo-rekreacyjnych (dodatkowe koszty związane z 
zakupem energii) podkreślając, iż są już one zapisane w budżecie.  
Dodał, że tak jak w poprzednim dokumencie zmienia się konstrukcję treści § 1 (wykreślenie 
oznaczenia ustęp 1., usunięcie sformułowania „wprowadza się następujące zmiany”,  
wykreślenie ustępu 2.).  
W/w korekty przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”. 
(ok. godz. 12.00 sesję opuścił Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Papież) 
Dyskusji nie podjęto.  
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Z uwzględnieniem dokonanych korekt, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
194/XV/16  w sprawie zmiany uchwały nr 187/XIV/15 z dnia 30 grudnia 2015 r w sprawie 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14.  
5. w sprawie zmiany uchwały nr 154/XII/15 z dnia 24 listopada 2015 r w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form 
wychowania przedszkolnego, prowadzonych na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowo ści ich pobrania i wykorzystania 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały.  
Burmistrz omawiając wprowadzane zmiany poinformował, że wynikają one z uwag organu 
nadzorczego, w tym przypadku Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
Dyskusji nie podjęto. 
12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 195/XV/16  w sprawie zmiany uchwały nr 
154/XII/15 z dnia 24 listopada 2015 r w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych 
na terenie Gminy i Miasta Węgliniec przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 15. 
6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. Ponadto zaproponowała okres dzierżawy „do 10 lat” 
oraz skorygowanie błędów drukarskich w punktach 1 i 2, § 1, tj. zamiast wyrazów 
„położone”, użycie poprawnych określeń ”położonej”.  
W/w propozycje i korekty Rada przyjęła 12 głosami „za”.  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 10 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę 
nr196/XV/15 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16.  
W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił pięciominutową przerwę.  
Po wznowieniu obrad kontynuowano BLOK UCHWAŁ, rozpatrując projekty; 
7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał od nr 8.7. do nr 8.18 proponując okres najmu/dzierżawy „do 5 
lat”.  Dodał, iż w dwóch projektach należy usunąć błędy pisarskie.  
Radny Marek Wawrzynek zwrócił się z pytaniem o to, czy jest możliwa weryfikacja tych 
projektów  pod kątem przydatności pozostawiania danej nieruchomości w dzierżawie. 
Wyjaśnienia w tej sprawie przedstawił uczestniczący w posiedzeniu Dyrektor Zakładu Usług 
Komunalnych Krzysztof Polewski. Wynikało z nich przede wszystkim, że podejmowane 
uchwały nie blokują procesu sprzedaży, a wnioski zawarte w projektach są zweryfikowane na 
poziomie ich składania.  
Dyrektor wyjaśnił także podniesione przez radnego Grzegorza Tyrakowskiego kwestie 
dotyczące możliwości i zasad sprzedaży pomieszczeń gospodarczych.  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
197/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17.  
8.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
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Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
198/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 18.  
9.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
199/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 19.  
10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
200/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 20.  
11.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
12 głosami „za” przyjęto korekty polegające na zastąpieniu użytego w § 1 sformułowania 
„pomieszczenia” , sformułowaniem „pomieszczenie” oraz na wykreśleniu z tego paragrafu 
niepotrzebnie wpisanego przedrostka „przy”.  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
201/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 21.  
12.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
202/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 22.  
13.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
203/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 23.  
14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
204/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 24.  
15.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
12 głosami „za” przyjęto korektę polegającą na zastąpieniu użytego w § 1 sformułowania 
„pomieszczenia” , sformułowaniem „pomieszczenie”. 
12 głosami „za” przyjęto korektę polegającą na dopisaniu w § 1, po wyrazie „położonej”, 
określenia „w Węglińcu”. 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
205/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 25.  
16.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
206/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 26.  
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17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
207/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 27. 
18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
208/XV/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. Uchwała ta stanowi zał. nr 
28.  
 
W SPRAWACH ORGANIZACYJNYCH Przewodniczący Rady wskazał na odbyte pierwsze, 
tegoroczne posiedzenia komisji oraz przewidywane, najbliższe. 
 
Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA pominięto, gdyż nie zgłoszono żadnych 
interpelacji ani zapytań.  
 
W WOLNYCH GŁOSACH I KOMUNIKATACH; 
Przewodniczący Rady poinformował o wydanych, pozytywnych opiniach Regionalnej Izby 
Obrachunkowej nt. możliwości sfinansowania deficytu budżetowego i nt. prawidłowości 
planowanej kwoty długu w 2016 r. Przedstawił także rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Dolnośląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności części zapisów załącznika do uchwały 
nr 148/XII/15 z dnia 24 listopada 2015 r w sprawie zatwierdzenia taryf wody dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na rok 2016 oraz przekazane 
Radzie pisemne stanowisko Burmistrza w tej sprawie.    
Do przedstawionych informacji uwag nie wniesiono.  
Odnosząc się do pisma Wojewody w sprawie ewentualnego przyjęcia przez tut. gminę rodzin 
polskiego pochodzenia ze wschodniej Ukrainy, Burmistrz wskazał m.in., że możliwość 
przystąpienia do rozmów i dyskusji w tej sprawie byłaby możliwa, gdyby bardziej był 
sprecyzowany udział Państwa w realizacji takiego przedsięwzięcia. Nawiązał także do 
przyjętych już wcześniej, przez Gminę Węgliniec, dwóch rodzin repatrianckich.  
W dalszej części posiedzenia Dyrektor ZUK zapoznał zebranych ze zbliżającymi się 
terminami warunkowego dopuszczenia wody do spożycia w Węglińcu, Czerwonej Wodzie i 
Zielonce oraz z wprowadzonymi, nowymi regulacjami prawnymi, które wymagają 
zintensyfikowania działań inwestycyjnych w tym zakresie.   
Burmistrz oraz Dyrektor odnieśli się także do pytań radnych związanych z niniejszym 
tematem.  
 
            W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 13.25, Przewodniczący Rady 
zakończył je słowami: „Zamykam piętnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.   
 
 
 
        PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
        (-)WALDEMAR BŁAUCIAK 
Protokółowała: 
M.Janczak-BRM  
 
Węgliniec, 12 lutego 2016 r  


